
Rehabiliterings-nettverk møtte helseministeren  

I dag møtte aktørnettverket som krever en rehabiliteringsreform, helse- og 
omsorgsminister Ingvild Kjerkol. Forbundsleder Gerty Lund representerte NFF. 

Deltakerne opplevde dette som et godt og konstruktivt møte, med stor grad av enighet om 
utfordringene. Det var en god samtale om flere mulige tiltak, og aktørnettverket og 
helseministeren er enige om å fortsette dialogen. 

Rehabilitering: situasjon og behov 
Utgangspunktet for møtet er situasjonen på rehabiliteringsområdet: Det er et økende behov 
for rehabilitering, det er betydelig uønsket variasjon i dagens tilbud både mellom sykehus og 
mellom kommuner, og det er for lite ressurser og kompetanse i kommune- og i 
spesialisthelsetjenesten, for å nevne noe. Nettverket, som består av 21 aktører, foreslår å 
sette ned en tverrsektoriell ekspertgruppe med deltakelse fra bruker- og fagmiljøer for å 
utrede behovet for rehabilitering og modeller for hvordan behovet kan dekkes. Nettverket 
mener det er behov for flere tiltak – ikke bare enkelttiltak – som i sum gir en forsterket 
satsing på rehabilitering. Avgjørende stikkord er kompetanse, organisering, registrering, 
finansiering, samhandling og forskning på effekt av rehabilitering, samt bruker- og 
pårørendemedvirkning. 

Deltakere fra nettverket 
På dagens møte deltok følgende på vegne av de 21 aktørene: Lilly Ann Elvestad, 
Funksjonshemmedes Fellesorganisasjon (FFO), Aud Kvalbein, Hjernerådet, Frank Becker, 
Sunnaas sykehus HF, Tor Christian Fagertun, Virke, Gerty Lund, Norsk Fysioterapeutforbund 
(NFF) og Tommy Skar, LHL og LHL Hjerneslag. 

Aktørnettverket har tidligere møtt Fremskrittspartiet og Senterpartiet. Det planlegges også 
møte med Arbeiderpartiet, Høyre, Rødt og Sosialistisk Venstreparti. 

 


